
 

Bestyrelsens beretning 

 

Vi har i årets løb afholdt 4 bestyrelsesmøder + generalforsamling og 

arbejdsdag. 

 

Arbejdsdagen lørdag d. 3. juni startede med rundstykker og kaffe på 

Trekanten. Vi fik rengjort skilte, klippet v. stier, veje og skilte, flyttet skilte, 

malet bord-bænkesæt m.v. og ryddet op på trekanten. Kirkestien blev klippet  

helt igennem til marken i god bredde. Tak for god indsats til alle. 

 

Arbejdsdagen er i år d. 1. juni kl. 9.30. Alle er velkomne, det plejer at være en 

hyggelig formiddag. 

 

Megen regn vanskeliggør vedligehold af vejene. Vognmand Sv. Aage Laursen 

kan ikke udbedre huller med mere, når de er fyldt med vand. 

Desværre er vi nok alle enige om, at det har været en meget våd vinter med 

ekstremt vejr. 

Vi forsøger at gøre det bedst muligt, så der ikke er for store gener for trafikken 

i området. 

 

Der har i vinter været sne af flere omgange. Det har betydet problemer med 

fremkommelighed i området. Der er blevet ryddet sne flere gange efter behov. 

Vi må opfordre til at køre efter forholdene, når vejret driller. 

 

Der har været nogle storme hen over vinteren. Det har betydet væltede træer 

flere steder. Et par gange har de spærret vejene. 

Kontakt os endelig hvis det sker, vi kan sende besked til de berørte 

grundejere. Desuden har grundejere i området været gode til at hjælpe med at 

holde vejene fri. 

  



Arbejdet med afvandingsrenden tværs over Kirkestien ved Knolden blev færdig 

sidste sommer. Der er tydeligt skiltet på begge sider af den, så farten kan nå 

at blive taget af før passage. 

Vi har siden markeret den yderligere med refleksstolper på hver side. 

Den fungerer som den skal og har skånet bakken og lavningen ved siden af for 

en del vand. Det har betydet færre huller i vejene. 

 

Vi vil gøre opmærksom på, at der skal klippes til skel på alle ejendomme, 

sådan at større køretøjer kan komme frem og vejene ikke forskyder sig. 

Der er stadigvæk et par grundejere i området, som ikke har fået klippet ind til 

skel. Syddjurs kommune sender en generel besked til alle omkring problemet. 

Det vil ske via E-Boks. 

 

Vi fik sidste sommer nye vejnavneskilte i hele området, da en del af dem 

havde mistet farven efter 50 år. Vi håber da, at det er blevet bemærket.  

Desuden er nogle af de ældste vejskilte blevet udskiftet. 

 

Vi fik alle i løbet af sidste sommer de tre skraldespande. En del grundejere har 

lagt fliser og bygget stativer. 

Det er selvfølgeligt frivilligt om man vil gøre det, men hvis man gør det, skal 

det selvfølgelig være på egen grund. 

Skraldespandene skal under alle omstændigheden stå på egen grund. 

Formanden kan eventuelt hjælpe med at finde skelpælene på grunden. 

 

Vi har sammen med Gl. Kirkebjerg ansøgt Tryg Fonden om en hjertestarter. 

Den blev desværre ikke bevilget. 

Tryg vil hellere bruge deres hjertestartere i tættere bebyggede helårsområder. 

Vi har et forslag om sagen senere på dagsordenen. 

 

Vis hensyn til grundejerne og gående langs vejene: Hold en lav fart igennem 

området, så de ikke bliver generet af støj og støv. 

 



Til sidst: Tak til bestyrelsen for et godt og engageret samarbejde hen over 

året. 

 

På bestyrelsens vegne 

Formand 

Poul Erik Rasmussen 

 

 

 

  


